
Afdelingsbestyrelsesmøde – afd. 45 Veilgårdsparken 
 
Dato: 17. juni 2020, kl. 19.00 
Deltagere: Helene, Martina, Heidi, Julie, Louise 
Referent: Helle 
 
Agenda: 

• Facebooksiden for Afd. 45 
• Container til haveaffald 
• Brev til Domi 
• Evt. 

 
Facebooksiden for Afd. 45 
 
Retningslinjer for brug af siden er lagt op. Henvendelser til bestyrelsen foregår ikke på siden, siden 
er udelukkende til kommunikation mellem beboerne, og ikke til kommunikation til bestyrelsen eller 
til Domi. 
Henvendelser til bestyrelsen lægges i postkassen, som er sat op på muren over batterikassen. 
Julie overtager posten som administrator af siden fra Martina.  
 
Container til haveaffald 
 
Martina havde fået forslag til containere til haveaffald, de forskellige løsninger blev diskuteret, og 
man blev enige om, hvilken model der ønskes. Martina kontakter Domi og beder dem om at få 
opstillet containeren i sommerperioden. 
I samme forbindelse gøres opmærksom på, at der endnu ikke har været den årlige markvandring 
og at den ønskes snarest muligt. 
 
Brev til Domi 
 
Da der har været flere sager i Veilgårdsparken, hvor kommunikationen med Domi og Domis 
reaktion har været meget forskellig, hvilket undrer bestyrelsen, var der ønske om at sammenfatte 
og spørge ind til disse sager i et brev til Domi. Brevet blev skrevet. Martina sender det ind til Domi. 
 
Evt.  
 
Helene, Martina og Heidi meddelte, at de trak sig fra bestyrelsen pr. 1. juli 2020.  
Suppleant Julie træder derfor ind som bestyrelsesmedlem.  
Bestyrelsen fortsætter med 3 personer: Louise, Helle og Julie. 
 
Der har været talt om en sommer-grillaften for beboerne inden sommerferien, men da der allerede 
er en beboer, som har inviteret andre til at deltage i en fælles Skt. Hans aften, valgte man at 
droppe grillaftenen før sommerferien. 
 
Mødet sluttede kl. 21. 
 
 
 
 


